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PROTOKÓŁ NR LIII/2022 

z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 27 października 2022 roku  

godz. 13
00

 sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 

 

 

1. Otwarcie LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 15 

pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na dzień  

27 października 2022 roku na godz. 13
00

 LIII sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 

2018-2023. Wiceprzewodniczący Jan Kołodziejczyk o godz. 13
23

 otworzył obrady LIII sesji 

Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu: 

1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki  

2. Kazimiera Gotkowicz – Wicestarosta 

3. Tomasz Baliński – Członek Zarządu  

4. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu 

5. Artur Sterna – Członek Zarządu.  

 

Ponadto obecni byli: 

1. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu  

2. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu 

3. Tomasz Frątczak – radca prawny  

4. Dariusz Perdek – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zaradzania Nieruchomościami 

5. Barbara Ułanowska – Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

6. Katarzyna Palma – Naczelnik Wydziału Finansów i Budżetu 

7. Józef Jura – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

8. Witold Romek – Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu 

9. Ida Ziółkowska – w/z Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa 

10. Marcin Majewski – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego 

11. Monika Beda – w/z Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk po sprawdzeniu kworum stwierdził, że  

w sesji bierze udział 22 radnych, obrady sesji są prawomocne.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 

4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 

12. Daniel Palma  

13. Marek Płóciennik 
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14. Małgorzata Rojanek 

15. Artur Sterna 

16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk 

18. Michał Terka  

19. Jacek Walczak 

20. Grzegorz Wardęga 

21. Konrad Wilczyński 

22. Michał Wzgarda 

23. Krzysztof Żubrowski. 

2. Przyjęcie porządku obrad LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

5. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od LII do LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

6. Wystąpienia przybyłych gości. 

7. Wystąpienia radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2022-2036. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy, 

za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw  

w szkołach i placówkach oświatowych dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Sieradzki. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Sieradzkiego za rok szkolny 2021/2022”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2023 - Programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 

Gminą Burzenin umowy dotacji przy realizacji zadania: „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1705E Złoczew – Burzenin na odcinku drogi od km 12+300 do km 17+545”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Sieradzkiego na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na wyznaczonych 

parkingach strzeżonych w roku 2023. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działanie 

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Sieradzu. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad punkt pod nazwą informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych 

przez pracowników starostwa, kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych  

i radnych Rady Powiatu Sieradzkiego oraz wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
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projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego i przedmiotu 

działania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Radny Michał Wzgarda złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji 

punktu dotyczącego podjęcia stanowiska Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie kolei dużych 

prędkości. 

Radny Jacek Walczak zabierając głos stwierdził, że radni Klubu Ziemia Sieradzka 

przygotowali projekt stanowiska w sprawie szybkiej kolei. Radni zamierzali zgłosić wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad sesji ww. stanowisko, jednak ze względy na fakt 

zgłoszenia wniosku przez radnego Michała Wzgardę, radny Jacek Walczak rezygnuje ze 

zgłoszenia wniosku. Stanowisko zostanie przedyskutowane w dalszej części posiedzenia.  

W związku z brakiem innych wniosków Wiceprzewodniczący Rady Jan 

Kołodziejczyk przystąpił do przegłosowania ww. wniosków. 

Głosowanie wniosku w sprawie wprowadzenia do porządku obrad informacji na temat 

oświadczeń majątkowych złożonych przez pracowników starostwa, kierowników 

powiatowych jednostek organizacyjnych i radnych Rady Powiatu Sieradzkiego 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Wniosek został przyjęty. 

Głosowanie wniosku w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego i przedmiotu działania Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Wniosek został przyjęty. 

Głosowanie wniosku w sprawie wprowadzenia do porządku obrad stanowiska Rady 

Powiatu Sieradzkiego w sprawie kolei dużych prędkości. 

 ZA (13 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Andrzej Czyżak, Jan Hankiewicz, Jan Kołodziejczyk, 

Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Michał Terka, Jacek Walczak, Konrad 

Wilczyński, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (9 głosów) 

Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Daniel Joachimiak, Olga 

Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Artur Sterna, Grzegorz Wardęga, 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 
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 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Proponowany porządek obrad LIII sesji po zmianach: 

1. Otwarcie LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Stanowisko Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie kolei dużych prędkości.  

6. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od LII do LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych przez pracowników starostwa, 

kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych i radnych Rady Powiatu 

Sieradzkiego. 

8. Wystąpienia przybyłych gości. 

9. Wystąpienia radnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2022-2036. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy, 

za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw  

w szkołach i placówkach oświatowych dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Sieradzki. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Sieradzkiego za rok szkolny 2021/2022”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2023 - Programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

z Gminą Burzenin umowy dotacji przy realizacji zadania: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1705E Złoczew – Burzenin na odcinku drogi od km 12+300 do km 

17+545”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Sieradzkiego na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na wyznaczonych 

parkingach strzeżonych w roku 2023. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działanie 

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Sieradzu. 

18. Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego  

i przedmiotu działania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie obrad LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

Głosowanie porządku po zmianach 

 ZA (18 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Jan Kołodziejczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, 
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Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz 

Wardęga, Konrad Wilczyński, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (4 głosy) 

Sylwia Dęga-Frątczak, Daniel Joachimiak, Olga Kołoszczyk, Artur Sterna 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

 Radny Jacek Walczak zgłosił niezgodność przebiegu sesji z protokołem z LII sesji. 

Radny zaznaczył, że w punkcie 14 protokołu nie zostało zawarte stanowisko, jakie było 

odczytane i poddane pod głosowanie. Treść stanowiska powinna być zawarte w protokole. Na 

końcu stanowiska, jakie zostało odczytane 26 września br. był dopisek by radni zgłaszali 

swoje wnioski, jeżeli takie mają. Radni Klubu Ziemia Sieradzka nie zgłaszali uwag do 

stanowiska, ponieważ przedstawione stanowisko ich zadowalało. Biorąc pod uwagę to, iż 

mogło nie być próby wniesienia stanowiska na dzisiejsze obrady Radni przygotowali 

stanowisko w 90% zbieżne z poprzednim stanowiskiem, jednak nadal nie wiedzą do czego 

mają się odnieść. Radny Jacek Walczak zaproponował, by do czasu wyjaśnienia nie 

przyjmować ww. protokołu na dzisiejszej sesji. Radni chcą odsłuchać nagranie i sprawdzić 

zgodność z protokołem.  

 Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz wyjaśniła, iż treść stanowiska znajduje się  

w punkcie 6 tj. wystąpienia radnych.    

 Radny Jacek Walczak przyjął, że procedury zostały zachowane. 

 Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk wobec braku innych uwag stwierdził, 

że protokół został przyjęty.  

 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk zaproponował, aby zgodnie z listą 

obecności w skład Komisji Uchwał i Wniosków weszli: radny Andrzej Czyzak, radny Daniel 

Joachimiak, radny Michał Ławniczak. Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 

Głosowanie składu Komisji: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Komisja w proponowanym składzie została przyjęta.  

 

5. Stanowisko Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie kolei dużych prędkości 

Radny Michał Wzgarda odczytał projekt stanowiska Rady Powiatu Sieradzkiego  

w sprawie kolei dużych prędkości: „Rada Powiatu Sieradzkiego pomimo dużego zrozumienia 

intencji i celu projektu Rządowej Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego (CPK) 

wraz z towarzyszącymi mu inwestycjami w infrastrukturę kolejową, nie może jednocześnie 

pomijać negatywnych skutków, jakie ta inwestycja niesie dla mieszkańców Powiatu 
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Sieradzkiego. Rada Powiatu Sieradzkiego nie jest przeciwna rozwojowi polskiego lotnictwa 

i kolejnictwa, ale nie kosztem mieszkańców Powiatu Sieradzkiego. Gospodarstwa rolne, przez 

które mają przebiegać linie kolejowe nr 85 na odcinku Łódź - Sieradz Północny – Kalisz –

Pleszew – Poznań i linii kolejowej nr 86 na odcinku Sieradz Północny – Kępno – Czernica – 

Wrocław Główny niweczą pracę i dorobek życia niejednokrotnie kilku pokoleń, które warte 

są więcej niż aktualna wartość posiadanych dóbr. Inwestowanie w koleje regionalne 

i podmiejskie jest o wiele bardziej konieczne i pilniejsze niż budowa tzw. „szprych do CPK” 

zwłaszcza w dobie kryzysu finansowego i energetycznego. Ponadto inwestycja na tak dużą 

skalę zniszczy infrastrukturę drogową Powiatu Sieradzkiego oraz wszystkich gmin, przez 

które będzie przebiegać, co w naszej ocenie jest niedopuszczalne. W ostatnich latach Powiat 

Sieradzki oraz Gminy Powiatu Sieradzkiego poniosły ogromne nakłady finansowe 

i przeprowadziły szereg inwestycji drogowych, co wiązało się często z wieloma 

wyrzeczeniami, kredytami i innymi zobowiązaniami. Wszystkie te starania, nakłady 

finansowe oraz praca wielu ludzi pójdzie na marne, gdyż w ramach budowy KDP brak jest 

kosztów związanych z odtworzeniem infrastruktury drogowej, zniszczonej lub uszkodzonej 

podczas transportu ogromnej ilości materiałów potrzebnych do budowy przedmiotowych 

inwestycji. W skali kraju inwestycja ta budzi ogromne emocje i sprzeciw wielu mieszkańców. 

Podobnie wygląda sytuacja na terenie naszego Powiatu, o czym świadczy fakt protestów oraz 

petycji z Gminy Błaszki a także niezadowolenia i sprzeciwu mieszkańców podczas 

trwających konsultacji społecznych. Jednocześnie podczas organizowanych przez Inwestora 

konsultacji mieszkańcy naszego Powiatu nie otrzymują odpowiedzi na wiele zadawanych 

pytań, co jeszcze bardziej potęguje społeczny sprzeciw i wątpliwości odnośnie inwestycji. 

Kolej Dużych Prędkości to przyszłość, ale nie może być ona realizowana na krzywdzie 

ludzkiej. Petycje i protesty, które rodziły się w tej sprawie oddolnie muszą mieć swój dalszy 

bieg. Należy jeszcze raz dokładnie przeanalizować przebieg i wszystkie założenia związane 

z tworzeniem przedmiotowych linii. Tylko takie podejście umożliwi przeprowadzenie 

przedmiotowej inwestycji w sposób racjonalny i rzetelny oraz pozwoli uniknąć strat 

materialnych ponoszonych przez mieszkańców Powiatu Sieradzkiego oraz samorządy 

lokalne. Stanowisko Rady Powiatu Sieradzkiego jest przejawem troski o rozwój naszego 

Powiatu, a w szczególności o losy jego mieszkańców, którzy w wyniku zaprezentowanych 

przez Inwestora planów zostaną zobligowani do przesiedlenia, zmiany miejsc pracy, które 

zostaną zlikwidowane w związku z realizacją planowanej inwestycji. Rozumiejąc potrzebę 

rozbudowy infrastruktury komunikacyjnej apelujemy do władz krajowych o poszukiwanie 

innych wariantów przebiegu Kolei Dużych Prędkości, które ograniczą do minimum 

ingerencję w obszary zurbanizowane i rolnicze zlokalizowane w zachodniej części Powiatu 

Sieradzkiego.” 

 Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz zabierając głos przedstawiła stanowisko Radnych 

Klubu Prawa i Sprawiedliwości. Wicestarosta poinformowała, iż nie będą brać udziału w 

głosowaniu, dlatego że ono jest trochę spóźnione i w ocenie radnych trochę bezprzedmiotowe 

dlatego, że dziś w Sejmie jest głosowany projekt ustawy o zmianie ustawy o gospodarce 

nieruchomościami oraz niektórych innych ustaw, które reguluje sprawy odszkodowań 

wypłacanych za ewentualnie przejęty majątek pod budowę kolei szybkich prędkości. Radni 

stoją na stanowisku, że kolej szybkich prędkości to rozwój dla regiony, rozwój dla państwa, 

rozwój gospodarczy. Radni rozumieją niepokoje mieszkańców, którzy będą tracić swoje 

gospodarstwa, ale tak duża inwestycja nie obejdzie się w żadnym wymiarze, w żadnym 

wariancie bez takich sytuacji. Dlatego radni podjęli decyzję, iż jako Klub Radnych Prawa  

i Sprawiedliwości nie będą brać udziału w tymże głosowaniu.  

 Radny Jacek Walczak w imieniu Klubu Radnych Ziemia Sieradzka poinformował, że 

radni wyrażają swoje zadowolenie z tego kształtu i będą głosować za tego typu projektem 

stanowiska. Radni uważają, że trzeba słuchać ludzi i minimalizować szkody  
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i maksymalizować zyski. Tego tutaj na razie nie widać, a patrząc na to co się dzieje i patrząc 

na brak zrozumienia nie sposób odnieść wrażenie, że niektóre sprzeciwy mieszkańców są czy 

mogą być bagatelizowane, stąd stanowisko jest potrzebne. To, które radni mieli zamiar 

wnieść jest tym samym stanowiskiem, które było odczytane na poprzedniej sesji, miało tylko 

inny początek i inny koniec, ale sedno sprawy jest poruszone wyraziście i wystarczająco. 

Radni będą głosować za tym stanowiskiem.  

 Radny Konrad Wilczyński zabierając głos odniósł się do wypowiedzi pani 

Wicestarosty. Stwierdzenie, że „będzie głosowane” nie jest w 100% pewne, nie wiadomo czy 

głosowanie sie odbędzie. Może się okazać, że posłowie w Sejmie nie dojadą i nie będą 

głosować. Zdaniem radnego należy się zabezpieczyć i należy dbać o mieszkańców powiat,  

a nie gdybać na zasadzie, że jest za późno. Zdaniem radnego nie jest za późno. Sesje 

odbywają się raz w miesiącu i na każdej sesji w przeciągu miesięcy odbywają się dyskusje na 

ten temat, czy to na forum czy miedzy radnymi. Temat jest poruszony w odpowiedniej chwili.  

 Radny Maciej Sulgan uzupełniając wypowiedź kolegi dodał, że rzeczywiście dzisiaj 

posłowie mają głosować nad jakąś ustawą, dokładnie nie wiadomo jaką. Chodzi na pewno  

o wywłaszczenia, a czy będą one zadowalające, czy będą takie jakie powinny być tego nie 

wiemy i nie ma takiej pewności. Należy dbać o mieszkańców powiatu sieradzkiego i słuchać 

ich głosu. To będzie pierwsze głosowanie, podczas którego któryś klub opuści sale obrad. 

Zdaniem radnego należy brać odpowiedzialność za czyny i nie uciekać i nie głosować.  

 Wicestarosta Pani Kazimiera Gotkowicz zabierając głos zwróciła się do radnego 

Konrada Wilczyńskiego oraz radnego Macieja Sulgana. Wyjaśniła, że każdy ma prawo do 

własnej oceny sytuacji. W ocenie radnych Klubu Prawa i Sprawiedliwości takie stanowisko 

jest stanowiskiem rozsądnym i sensownym. A to, czy posłowie dojadą czy nie dojadą to nie 

należy się o to martwić. Po drugie radni Klubu Prawa i Sprawiedliwości nie oceniają innych 

radnych za sposób głosowania i nie zamierzają nigdzie z tej sali ani uciekać, ani wychodzić. 

Po prostu w tym głosowaniu zgodnie z prawem, radni nie wezmą udziału w głosowaniu. 

Takie prawo mają wszyscy radni. Na zakończenie Wicestarosta dodała, że każdy ma prawo 

do osądu i elegancko byłoby gdybyśmy nawzajem w tym względzie się nie oceniali. 

 O godz. 13.48 obrady opuścił radny Michał Ławniczak. 

 W związku z brakiem innych uwag Wiceprzewodniczący Jan Kołodziejczyk sprawdził 

kworum, obecnych 21 radnych. Przystąpił do głosowania nad odczytanym stanowiskiem 

Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie kolei dużych prędkości:   

 ZA (13 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Andrzej Czyżak, Jan Hankiewicz, Jan Kołodziejczyk, 

Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Michał Terka, Jacek Walczak, Konrad 

Wilczyński, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (2 radny)  

Michał Ławniczak, Edward Szewczyk 

 BRAK GŁOSU: (8 radnych) 

Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Daniel Joachimiak, Olga 

Kołoszczyk, Daniel Palma, Artur Sterna, Grzegorz Wardęga, 

Stanowisko zostało przyjęte i stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

O godz. 13.50 wrócił na obrady radny Michał Ławniczak. 

 

6. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od LII do LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior zabierając głos przedstawił ww. informację. 

„Przedstawiam informację o działaniach i inicjatywach Zarządu Powiatu Sieradzkiego, 
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obejmującą okres od LII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego tj. od 26 września 2022 roku.  

W tym okresie Zarząd Powiatu odbył 3 posiedzenia, na których omówił bieżące zadania 

Starostwa, podjął 16 uchwał oraz wiele decyzji. 

Od uchwalenia budżetu do dnia dzisiejszego budżet Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok 

uległ zmniejszeniu o kwotę 16.440.568,53 zł i po stronie dochodów, wydatków, przychodów  

i rozchodów wynosi 189.233.479,56 zł.  

W okresie od LII sesji Rady Powiatu do dnia dzisiejszego Zarząd Powiatu podjął  

3 uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok wynikających ze zmian w strukturze 

wydatków oraz dotacji celowych z budżetu państwa na zadania zlecone z zakresu 

administracji rządowej. Przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu będą zmiany w 

budżecie na 2022 rok polegające na zmniejszeniu dochodów o kwotę 7.764.941,20 zł, 

zmniejszeniu przychodów o kwotę 5.765.000 zł i zwiększeniu wydatków o kwotę 

1.999.941,20 zł. Szczegóły planowanych zmian dochodów i wydatków zostały przedstawione 

w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 

2022 rok. Stosownie do wymogów ustawy o finansach publicznych i podjętych uchwał przez 

Radę Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok 

z dnia 27 września 2022 roku Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wykonania uchwały 

Rady Powiatu, w której ustalono szczegółowy plan dochodów i wydatków w podziale na 

paragrafy i poszczególne jednostki. Kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu zostali 

poinformowani o wprowadzonych zmianach w budżecie powiatu wynikających z uchwały 

Rady Powiatu w celu wprowadzenia stosownych zmian w planach finansowych. Uchwała 

Rady Powiatu dotycząca wprowadzenia zmian w budżecie na 2022 rok została przekazana do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy w Sieradzu zgodnie z wymogami 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

W zakresie oświaty, kultury i sportu 

Sporządzono i wysłano wniosek do Ministerstwa Edukacji Narodowej o zwiększenie 

subwencji ogólnej z 0,4% rezerwy w roku 2022 z tytułu dofinansowania kosztów związanych 

z wypłatą odpraw dla zwalnianych nauczycieli oraz wzrostu zadań szkolnych  

i pozaszkolnych. Wydano wyciąg z ewidencji szkół i placówek niepublicznych Powiatu 

Sieradzkiego. Z okazji Dnia Edukacji Narodowej przyznano Nagrody Starosty Sieradzkiego  

4 dyrektorom i 12 nauczycielom. Przygotowano Informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Sieradzkiego w roku szkolnym 2021/2022. Wystawiono 10 skierowań 

do kształcenia specjalnego. Wydawano na bieżąco wypisy z ewidencji uczniowskich klubów 

sportowych i pozostałych stowarzyszeń nieprowadzących działalności gospodarczej.  

W wrześniu 2022 roku w punktach nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego udzielono ogółem 92 porad, w tym: 

 w dwóch punktach nieodpłatnej pomocy prawnej prowadzonej przez adwokatów  

i radców prawnych – 38 porad, 

 w punkcie nieodpłatnej pomocy prawnej prowadzonej przez organizację pozarządową – 

21 porad, 

 w dwóch punktach nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego prowadzonych przez 

organizację pozarządową – 33 porady. 

W miesiącu wrześniu koszt jednej porady wyniósł 244,00 zł. 

Podjęto uchwałę Nr 675/2022 Zarządu Powiatu Sieradzkiego w sprawie naboru na 

członka komisji konkursowej i reprezentowania organizacji pozarządowych i innych 

podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w pracach komisji konkursowych w otwartych konkursach ofert ogłaszanych 

przez Zarząd Powiatu Sieradzkiego w 2023 roku. W wyniku przeprowadzonego naboru 

wpłynęło jedno zgłoszenie.  

W zakresie architektury i budownictwa 
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W okresie międzysesyjnym wydano ogółem 49 decyzji administracyjnych w sprawach 

określonych ustawą Prawo budowlane, w tym 41 decyzji pozwolenia na budowę. Przyjęto 

142 zgłoszenia robót budowlanych niewymagających pozwolenia na budowę. Wydano w tym 

zakresie 24 postanowienia. Przeprowadzono weryfikację 63 projektów budowlanych. 

Zarejestrowano i wydano 63 dzienniki budowy. Prowadzono Rejestr Wniosków, Decyzji  

i Zgłoszeń (RWDZ) i Biuletyn Informacji Publicznej(BIP) zgodnie z Prawem budowlanym. 

Współpracowano z Powiatowym Inspektoratem Nadzoru Budowlanego w Sieradzu. 

W zakresie rolnictwa i ochrony środowiska  

W ramach nadzoru nad gospodarką leśną w lasach niestanowiących własności Skarbu 

Państwa przeprowadzono 10 kontroli terenowych działek leśnych. Wszczęto 14 postępowań 

administracyjnych w przedmiocie wydania decyzji nakazujących wykonanie określonych 

zabiegów pielęgnacyjnych określonych w uproszczonych planach urządzenia lasów. Wydano 

21 decyzji nakazujących wykonanie prac pielęgnacyjnych. Wydano 95 zaświadczeń 

stwierdzających czy działki będące przedmiotem zbycia są objęte uproszczonym planem 

urządzenia lasu lub decyzją Starosty wydaną na podstawie inwentaryzacji stanu lasu. 

Wpłynęło 7 wniosków o wydanie zezwoleń na usunięcie drzew z gruntów stanowiących 

własność Gmin. W wyniku wszczętych postępowań wydano 2 decyzje zezwalające na 

usunięcie drzew w myśl ustawy o ochronie przyrody, 3 decyzje stwierdzające wygaśnięcie 

wcześniej wydanych zezwoleń w związku z nieusunięciem drzew oraz 1 decyzję w sprawie 

umorzenia postępowania z uwagi na wycofanie wniosku. W ramach prowadzonych 

postępowań dokonano 11 oględzin. Przeprowadzano 8 kontroli nasadzeń zastępczych, 

obowiązek wykonania, których został nałożony w decyzjach Starosty Sieradzkiego 

zezwalających na usunięcie drzew na terenie gminy Błaszki. Wydano 7 decyzji w sprawie 

umorzenia opłaty za usunięcie drzew i wszczęto postępowanie w przedmiocie ponownego 

nałożenia obowiązku dokonania nasadzeń zastępczych. Przeanalizowano 2 wnioski w sprawie 

wydania pozwolenia na wprowadzanie gazów i pyłów do powietrza oraz 4 wnioski z zakresu 

gospodarki odpadami. Wydano 1 decyzję o umorzeniu postępowania w sprawie udzielenia 

pozwolenia na wytwarzanie odpadów i zezwolenia na przetwarzanie odpadów w związku  

z wycofaniem złożonego wniosku. Wydano decyzję w sprawie wygaszenia pozwolenia 

zintegrowanego na prowadzenie instalacji – dużego źródła spalania paliw (do czasu 

wprowadzenia zmian, nominalna moc cieplna źródła wynosiła 76,6 MW) i udzielono 

pozwolenia na wprowadzania gazów i pyłów do powietrza ze źródeł spalania paliw – dwóch 

kotłów na terenie Ciepłowni Miejskiej w Sieradzu. Przyjęto 7 zgłoszeń w sprawie zmiany 

danych w instalacjach, z których emisja nie wymaga pozwolenia. W związku z informacjami 

dot. wykorzystywania do rekultywacji nieczynnego składowiska odpadów w Bartochowie 

innych odpadów niż wskazano w Zezwoleniu na przetwarzanie odpadów, wystąpiono do 

Prokuratury Rejonowej w Sieradzu oraz do WIOŚ Delegatury w Sieradzu, jak również do 

Burmistrza Warty o przekazanie wszystkich posiadanych w tej sprawie materiałów, w celu 

podjęcia działań wynikających z ustawy o odpadach, tj. wezwania posiadacza zezwolenia do 

zaprzestania naruszeń, a w przypadku niezastosowania się do wezwania wszczęcie procedury 

zmierzającej do cofnięcia udzielonego zezwolenia. Przeanalizowano dwie informacje  

o zmianie danych w zakresie wielkości i rodzaju emisji w dokonanym wcześniej zgłoszeniu 

instalacji emitujących pola elektromagnetyczne. Stwierdzono sprzeczność z prawem  

i statutem podjętej uchwały Walnego Zgromadzenia Delegatów Gminnej Spółki Wodnej  

w Złoczewie i po przeprowadzeniu postępowania administracyjnego wydano decyzję  

o stwierdzeniu nieważności podjętej uchwały. 

W zakresie geodezji, kartografii, katastru i gospodarki nieruchomościami 

Wydano 40 postanowień w sprawie wyłączenia gruntów z produkcji rolnej. Wydano  

6 decyzji wyrażających zgodę na wyłączenie gruntów z produkcji rolnej. Uzgodniono  

55 projektów decyzji o warunkach zabudowy w zakresie ochrony gruntów rolnych. Wydano  
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3 decyzje ustalające gleboznawczą klasyfikację gruntów. Wydano 1 decyzję w sprawie 

ustalenia kierunku oraz terminu wykonania rekultywacji wyrobiska po eksploatacji kruszywa 

naturalnego. Przeprowadzono 22 kontrole wykonania rekultywacji gruntów na wyrobiskach 

poeksploatacyjnych. Wydano 1 decyzję w sprawie uznania rekultywacji gruntów wyrobiska 

po eksploatacji kruszywa naturalnego za zakończoną. Wprowadzono do rejestru cen 

nieruchomości dane ze 110 aktów notarialnych. Udostępniono ze zbioru rejestru cen 

nieruchomości 673 dane. Wprowadzono 788 zmian w ewidencji gruntów i budynków na 

podstawie wpływających dokumentów, wydano 986 wypisów z rejestru ewidencji gruntów  

i budynków, załatwiono 55 spraw, wydano 1 decyzję. 

W zakresie komunikacji i transportu 

W okresie międzysesyjnym wydano: 

 1.997 decyzji o rejestracji pojazdów, 

 1.296 dowodów rejestracyjnych oraz 418 kart pojazdu, 

 151 decyzji o wyrejestrowaniu pojazdów, 

 przyjęto 770 zawiadomień o zbyciu pojazdów.  

Wydano 214 praw jazdy oraz 19 decyzji o zatrzymaniu prawa jazdy. Utworzono 187 Profili 

Kandydata na Kierowcę. Skontrolowano 4 ośrodki szkolenia kierowców oraz 7 Stacji kontroli 

pojazdów, wydano 2 zezwolenia na wykonywanie zawodu przewoźnika drogowego oraz  

4 wypisy. Wydano 5 zaświadczeń o sytuacji finansowej przedsiębiorcy ubiegającego się o 

licencję wspólnotową. Dokonano zgłoszenia kandydata na instruktora nauki jazdy na egzamin 

przed komisją powołaną przez Wojewodę Łódzkiego oraz 3 przedłużeń ważności legitymacji 

instruktora nauki jazdy. Wyłoniono firmę na wykonywanie usługi usuwania pojazdów  

i prowadzenia parkingu strzeżonego w roku 2023. Przygotowano projekt uchwały w sprawie 

opłat za usuwanie pojazdów z dróg i przechowywanie tych pojazdów na parkingach 

strzeżonych w 2023 r. Wyłoniono, w drodze przetargu, firmę na wykonywanie i dostawę 

tablic rejestracyjnych oraz odbiór i złomowanie zużytych tablic rejestracyjnych. W Powiecie 

Sieradzkim na dzień 20 października br. zarejestrowanych zostało 162.060 pojazdów. 

W zakresie inwestycji i zarządzania nieruchomościami 

Wykonywano czynności związane z bieżącym administrowaniem nieruchomości, 

naliczaniem należności za nieruchomości udostępnione z zasobu Skarbu Państwa i Powiatu 

Sieradzkiego, obsługę finansową lokali mieszkalnych należących do zasobu Skarbu Państwa. 

Nadzorowano inwestycję „Dostosowanie istniejącego budynku A Starostwa Powiatowego w 

Sieradzu do obowiązujących przepisów ppoż”. Zakończono docieplenie stropodachu 

wentylowanego budynku A Starostwa Powiatowego w Sieradzu. Podpisano umowę w ramach 

konkursu grantowego Cyfrowy Powiat. Podpisano umowę o udzielenie grantu "Dostępny 

samorząd - granty" dla zadania pod nazwą: „Obiekt bez barier - poprawa dostępności 

budynku A Starostwa Powiatowego w Sieradzu dla osób ze szczególnymi potrzebami".  

Udzielono zamówienia publicznego w postępowaniu prowadzonym pn. „Weryfikacja baz 

danych powstałych w wyniku realizacji modernizacji ewidencji gruntów i budynków na 

obszarze obrębów ewidencyjnych Żelisław oraz Żelisław Kolonia gm. Błaszki”. 

Przygotowano i przeprowadzono postępowanie przetargowe pn: „Remont dwóch budynków, 

będących własnością Skarbu Państwa, zlokalizowanych przy ulicy Warneńczyka  

1 w Sieradzu”, oraz „Wykonywanie i dostawa tablic rejestracyjnych oraz odbiór i złomowanie 

zużytych tablic rejestracyjnych”. 

W zakresie organizacyjnym, promocji powiatu i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

Przekazano, przy pośrednictwie Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, 5 palet z darami dla Ukrainy  

z przeznaczeniem dla magazynów Agencji Rezerw Materiałowych w Niemczy. Prowadzono 

sprawy związane z przebywającymi na terenie powiatu uchodźcami z Ukrainy. Na dzień 

19.10.2022 r. w Domu Pomocy Społecznej zakwaterowanych było 44 uchodźców wojennych 
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z Ukrainy. Z prywatnego zakwaterowania na terenie powiatu sieradzkiego korzysta 1.077 

obywateli Ukrainy. Sporządzono aktualizację miejsc dystrybucji tabletek jodku potasu  

w gminach na terenie powiatu i przekazano do Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi. Dokonano rozliczenia środków  

z Funduszu Pomocy w zakresie zapewnienia miejsc zakwaterowania oraz wyżywienia dla 

obywateli Ukrainy za okres od lipca do września br. Patronatem Starosty Sieradzkiego objęto 

Turniej Mobilnej Gry Terenowej zorganizowany przez Powiatową Bibliotekę Publiczną  

w Sieradzu. Członkowie Zarządu Powiatu uczestniczyli w imprezach i wydarzeniach 

organizowanych na terenie powiatu m.in.: 

 "Zakończenie lata" w Domu Pomocy Społecznej Filia w Rożdżałach, 

 "Spotkaniu integracyjnym w stylu country" zorganizowanym przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie, 

 Inauguracji roku akademickiego 2022/2023 Sieradzkiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku, 

 Dniu Edukacji Narodowej podczas którego wręczono stypendia dla uzdolnionych 

uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Sieradzki w roku szkolnym 2022/2023, 

 Obchodach 75-lecia istnienia obecnego Powiatowego Zespołu Szkól nr 1 w Sieradzu, 

 Uroczystości nadania nowego sztandaru Powiatowemu Zespołowi Szkół nr 2 w Sieradzu, 

 Jubileuszu 30-lecia Koła Łowieckiego Nr 5 w Warcie. 

Do Starostwa Powiatowego w okresie międzysesyjnym wpłynęło 2.361 pism w formie 

tradycyjnej (poczta, osobiście) oraz 574 na pośrednictwem Elektronicznej Platformy Usług 

Administracji Publicznej ePUAP. Realizowano zadnia, zgodnie z przepisami Ustawy  

o cmentarzach i chowaniu zmarłych, z zakresu wydawania decyzji dotyczących sprowadzania 

z zagranicy zwłok.  

W zakresie drogownictwa 

Trwa procedura przetargowa dla zadań pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1733E 

Błaszki - Maciszewice” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych oraz „Rozbiórka i budowa mostu na rzece Trojanówce w ciągu drogi 

powiatowej nr 1709E w miejscowości Gruszczyce w ramach zadania pn. Rozbudowa odcinka 

drogi powiatowej Gruszczyce – Jasionna”. Zakończono realizację zadania: „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1716E Łeszczyn - Biesiec od km 0+000 do km 1+500”. Zadanie 

realizowano w ramach środków budżetu Województwa Łódzkiego pochodzących z tytułu 

wyłączenia z produkcji gruntów rolnych, przy współudziale Gminy Złoczew. Wykonywano 

na bieżąco remonty dróg masą na gorącą, remonty cząstkowe dróg masą na zimno, remonty 

dróg grysami z emulsją, profilowanie równiarką dróg tłuczniowych i gruntowych, naprawy 

poboczy poprzez uzupełnienie tłuczniem, wycinkę zakrzaczeń oraz, podkrzesywanie drzew, 

koszenie poboczy kosiarką bijakowa, czyszczenie przyczółków mostu. 

W zakresie polityki społecznej 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu realizuje zadania dotyczące 

funkcjonowania systemu pieczy zastępczej. W rodzinnych formach pieczy zastępczej (116 

rodzinach zastępczych i Rodzinnym Domu Dziecka) przebywa w sumie 147 dzieci. Rodziny 

zastępcze korzystają ze świadczeń na pokrycie kosztów utrzymania dzieci (w omawianym 

okresie wypłacono 171 świadczeń). Przyznawana jest również pomoc na kontynuowanie 

nauki i na zagospodarowanie dla wychowanków rodzin zastępczych i placówek opiekuńczo-

wychowawczych (23 świadczenia). Wydano 7 decyzji administracyjnych w sprawach 

dotyczących mieszkańców domów pomocy społecznej prowadzonych przez Powiat Sieradzki 

(w tym 6 o umieszczeniu nowych mieszkańców). Wydano 9 decyzji o skierowaniu do 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Sieradzu. Wydano decyzję o przyznaniu pomocy ze 

środków budżetu państwa na częściowe pokrycie poniesionych, udokumentowanych przez 

repatrianta, kosztów związanych z remontem, adaptacją lub wyposażeniem mieszkania  

w miejscu osiedlenia się. W ramach Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  
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w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie zorganizowano spotkania profilaktyczne  

z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w których udział wzięło ponad 250 uczniów 

z sieradzkich szkół ponadpodstawowych. W trakcie spotkania Teatr Edukacji i Profilaktyki 

„Maska“ z Krakowa zaprezentował spektakl poruszający problem przemocy i agresji. 

Kontynuowano realizację projektu „Centrum Dla Rodziny w Powiecie Sieradzkim” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego. W dniu 19 października 2022 r. w Ostrowie Warckim odbyło się spotkanie 

integracyjno-warsztatowe dla uczestników projektu. Mieli oni możliwość skorzystania  

z bogatego programu artystyczno-rozrywkowego oraz z warsztatów fizjoterapeutycznych.  

W ramach projektu „W Rodzinie Najlepiej” również współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 prowadzone są zajęcia logopedyczne, wsparcie 

w formie korepetycji dla dzieci i młodzieży oraz zajęcia hipoterapii.  

W zakresie sytuacji na runku pracy 

Liczba bezrobotnych zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Sieradzu na 

dzień 15.10.2022 r. to 2.283 osoby, w tym 1.165 kobiet. Struktura bezrobotnych kształtowała 

się następująco: 

 osoby zamieszkałe na wsi stanowiły 53,3% ogółu zarejestrowanych bezrobotnych,  

 osoby długotrwale bezrobotne stanowiły 49,1% ogółu zarejestrowanych bezrobotnych, 

 bezrobotni z prawem do zasiłku stanowili 11,9% ogółu zarejestrowanych bezrobotnych, 

Stopa bezrobocia wg danych na dzień 31.08.2022 r. wynosiła 4,3 % w powiecie, 5,2 %  

w województwie, 4,8% w kraju. Zarejestrowano łącznie 321 osób bezrobotnych. 

Wyrejestrowano ogółem 253 osoby w tym 113 osób z powodu podjęcia pracy. Pracodawcy 

złożyli 78 ofert na 202 wolne miejsca pracy i miejsca aktywizacji zawodowej. Z rejestrów 

wyłączono 86 osób z tytułu prac interwencyjnych, bonu na zasiedlenie, jednorazowych 

środków na podjęcie działalności gospodarczej, doposażenia lub wyposażenia stanowiska 

pracy, staży oraz szkoleń. Podpisano 4 umowy w ramach środków Krajowego Funduszu 

Szkoleniowego.  W okresie międzysesyjnym w tutejszym Urzędzie zarejestrowały się 3 osoby 

obywatelstwa ukraińskiego. Wpłynęły 63 powiadomienia o powierzeniu wykonywania pracy 

obywatelom Ukrainy. Od dnia 24 lutego 2022 r. w tutejszym Urzędzie zarejestrowało się 

ogółem 79 osób obywatelstwa Ukraińskiego oraz wpłynęło 450 powiadomień o powierzeniu 

wykonywania pracy obywatelom Ukrainy. Podpisano 4 umowy w ramach środków 

Krajowego Funduszu Szkoleniowego. W dniu 27 września 2022 r. Minister Rodziny  

i Polityki Społecznej zwiększył limit środków Funduszu Pracy na finansowanie w 2022 roku 

programów na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji 

zawodowej o kwotę 100 tys. zł. Łączna kwota środków Funduszu Pracy na finansowanie  

w 2022 roku programów na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia  

i aktywizacji zawodowej zwiększona została do kwoty 10.894.853,97 zł.” 

 Radny Jacek Walczak poinformował, że jest zadowolony z tego, że na stałe zostały 

wprowadzone dane dotyczące ilości pism wpływających drogą elektroniczną do urzędu. 

Zdaniem radnego to nadal trochę mała ilość, bo tylko 20%, jednak na to Starosta nie ma 

wpływu.  

Innych uwag nie wnoszono. Informacja Starosty został przyjęta i stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

 

7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych przez pracowników 

starostwa, kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych i radnych Rady 

Powiatu Sieradzkiego. 
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Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior przedstawił informację na temat oświadczeń 

majątkowych złożonych przez pracowników starostwa, kierowników powiatowych jednostek 

organizacyjnych.  

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Sylwia Dęga Frątczak przedstawiła informację na temat oświadczeń majątkowych 

złożonych przez radnych Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

8. Wystąpienia przybyłych gości. 

 Głos zabrał Pan Michał Pabich Przewodniczący Platformy Obywatelskiej RP Powiatu 

Sieradzkiego. Podziękował za przyjęte stanowisko. Stwierdził, że bycie radnym to nie tylko 

miłe chwile, czyli oddawanie inwestycji, przecinanie wstęg, wręczanie wyróżnień i różnych 

nagród, uczestnictwo przy wręczaniu czeków, które pewnego rodzaju są rekompensatą za 

zabrane pieniądze właśnie samorządom. Są jednak chwile ważniejsze, które wypełniają rotę, 

na którą radni na pierwszej sesji ślubowali: „czynić wszystko dla pomyślności wspólnoty 

samorządowej powiatu i dobra obywateli”. Niedawno odbył się duży protest w gminie 

Błaszki, gdzie mieszkańcy jasno zakomunikowali, iż sposób prowadzonych z nimi rozmów na 

temat kolei dużych prędkości odbiega od przyjętych standardów. Pewnie to przyczyniło się do 

tego, że odbywa się dzisiejsza dyskusja. Z tego miejsca Przewodniczący podziękował 

wszystkim mieszkańcom biorącym udział w proteście. Dodał, że została zwołana specjalna 

sesja Gminy Błaszki, w której część to obecnych brała udział. Wybrzmiało tam dość jasne 

stanowisko, które Pan Michał Pabich również deklaruje w swoim imieniu jako 

Przewodniczącego Platformy Obywatelskiej Powiatu Sieradzkiego oraz współpracownika 

posła Cezarego Tomczyka Wiceprzewodniczącego Platformy Obywatelskiej. Ta inwestycja  

w takiej formie na pewno nie powstanie i podejrzewać należy, że prawie cała klasa polityczna 

dojdzie do takiego ładu, że te konsultacje i ten projekt zostanie poddany rewizji, a konsultacje 

nie będą się ograniczały wyłącznie do spotkań informacyjnych czy oznajmujących, a będzie 

prowadzony rzeczowy dialog z mieszkańcami. Zwiększenie dostępności komunikacyjnej 

powinno stanowić priorytetowe działanie zarówno samorządów jak i władz centralnych. 

Inwestycja dotycząca kolei dużych prędkości jest zatem zasadna, ale na samym jej początku  

i na końcu najważniejszy jest człowiek. Powinny być szanowane jego prawa a także powinny 

być wyjaśnione wszystkie obawy. Praktycznie każde spotkanie można nazwać 

konsultacyjnym, ponieważ było więcej pytań niż odpowiedzi. Powiat Sieradzki został już 

naznaczony wielką inwestycja, z której zapewne każdy korzysta, jest to droga ekspresowa S8 

i ówczesny prezydent miasta Sieradza Jacek Walczak najlepiej wie, ile rozmów i ile wysiłku 

trzeba było włożyć, aby ta inwestycja była wykonana z zachowaniem konsensusu. W związku 

z tym, że Klub Radnych Ziemia Sieradzka jest klubem koalicyjnym zarządu obu partii, 

zarówno Platformy Obywatelskiej jak i Nowej Lewicy, Przewodniczący składa wspólne 

stanowisko Zarządów w sprawie kolei dużych prędkości, które stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. Przewodniczący Michał Pabich zwrócił się do tych radnych, którzy nie dopełnili 

roty ślubowania i nie wzięli udziału w głosowaniu. Zadedykował dwa słowa z wiersza 

Miłosza, ponieważ staną rani przed weryfikacją wyborców w kolejnych wyborach „Poeta 

pamięta”.      

 

9. Wystąpienia radnych. 

Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz zabierając głos ustosunkowała się do wypowiedzi 

Pana Michała Pabicha Przewodniczącego Platformy Obywatelskiej Powiatu Sieradzkiego. 

Rozwinęła fragment poezji, jaką na zakończenie przytoczył przedmówca: „Poeta pamięta, 

zabijesz jednego, narodzi się nowy”. Wicestarosta powtórzyła to co powiedziała po 

wypowiedzi radnego Macieja Sulgana i radnego  Konrada Wilczyńskiego, że eleganckim jest 
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nie oceniać poglądów innych. Natomiast to, kogo mieszkańcy rozliczą i jak zweryfikują to 

rzeczywiście jest ocena mieszkańców. Radną Kazimierę Gotkowicz wybierali mieszkańcy 

miasta Sieradza a co do roty ślubowania to radna dokładnie ją pamięta i nie zrobiła niczego 

brew temu, wbrew swoim przekonaniom, wbrew własnemu sumieniu. Dla miasta Sieradza 

inwestycja jest korzystna, gwarantuje rozwój miasta i rozwój regionu. Każdy może mieć 

własną ocenę. Pan Pabich chcąc wystartować w kolejnych wyborach również zostanie 

zweryfikowany przez mieszkańców Sieradza.  

   Głos zabrał radny Konrad Wilczyński. Stwierdził, że miasto dostaje duże możliwości 

rozwojowe dzięki tej inwestycji, jednak konsultacje nie są do końca prawdziwe. Mija już 

czwarta bądź piąta konsultacja a na ul. Zachodniej z ulicą POW w Sieradzu do tej pory nie ma 

naniesionej żadnej informacji o tym, czy będzie wiadukt czy tunel. Radni nie są przeciwni 

rozwojowi, radni zwracają się o to by te konsultacje były w 100% rzetelne. Jeżeli inwestor 

twierdzi że będzie to radni czekają na dalsze informacje, ale za tym muszą iść czyny  

i powinni pokazać dane rozwiązania. Nie może być tak, że w Błaszkach w ciągu doby 

zmienia się przebieg trasy miedzy zachodnim wariantem a wschodnim. Zdaniem radnego jest 

zbyt duży chaos. Chcąc uciąć dyskusję radny stwierdził, że rozumie że każda ze stron ma 

swoje stanowisko w sprawie. 

  Radny Konrad Wilczyński poruszył inny temat, temat pracowników Domu Pomocy 

Społecznej w Sieradzu. Radny otrzymał petycję NSZZ Solidarność przy DPS  

w Sieradzu, z której wynika, iż pracownicy zwracają się o podwyżki wynagrodzeń, ponieważ 

ich wynagrodzenie jest nieadekwatne do wykonywanej pracy i boją się o przyszłość. Radny 

chce by na takie tematy równie burzliwie dyskutować, i ma nadzieję, że pracownicy 

otrzymają może nie 100% ale 40% podwyżki wynagrodzeń.  

  Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz poinformowała, że radny ma nieaktualne 

informacje. Zanim wpłynęła wskazana petycja, to w DPS w Sieradzu zapadła decyzja  

o podwyżkach. W roku bieżącym jest to druga podwyżka. Od października na etat  

przeznaczono 290 zł. na tą chwilę nie ma już ani jednego pracownika, który zarabiałby pensję 

minimalną. Jest tam duża grupa pracowników posiadających podstawowe kwalifikacje i na 

takich stanowiskach pracują. Na tyle, na ile budżet jednostki pozwala na tyle przewidziano 

podwyżki. W listopadzie br. będą przyznane nagrody z okazji dnia pracownika pomocy 

społecznej.  

  Radny Michał Wzgarda jako Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

podziękował za to, iż wniosek Komisji został rozpatrzony pozytywnie i zostało wypracowane 

oraz przyjęte stanowisko Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie kolei dużych prędkości. 

Stanowisko dba o interesy zwykłych mieszkańców, którzy będą w negatywny sposób 

dotknięci inwestycją.   

  Radny Maciej Sulgan również podziękował za przyjęte stanowisko. Mimo zapewnień 

pani Wicestarosty żeby ufać posłom, radny nie ufa, ponieważ prezes NBP pokazywał będzie 

inflacja, nie będzie a jednak jest i nie wiadomo jaka będzie. Radny uważa, że radni sami 

powinni dbać o powiat. 

  Radny Maciej Sulgan nawiązał do wyjaśnień, jakie otrzymał w sprawie kwalifikacji 

nauczyciela języka włoskiego zatrudnionego w Powiatowym Zespole Szkół Nr 2 w Sieradzu. 

Radny stwierdził, że po tych wyjaśnieniach pojawiło się jeszcze więcej wątpliwości albo 

okazało się, że pan dyrektor okłamał radnego. Pan dyrektor w piśmie informuje, że 

wprowadzenie nauki języka włoskiego w Powiatowym Zespole Szkół Nr 2 nie pociąga za 

sobą skutków finansowych związanych z podjęciem pracy przez nowego nauczyciela. 

Nauczycielem języka włoskiego jest nauczyciel dyplomowany, obecnie zatrudniony w szkole. 

Radny stwierdził, że okazuje się, że pani nauczycielka nie ma tych kwalifikacji i pan dyrektor 

musiał wystąpić do Kuratorium Oświaty z prośbą o warunkowe wyrażenie zgody na to by 

pani mogła prowadzić zajęcia z języka włoskiego. Kurator wyraził zgodę, gdyż pani ma 
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ukończone wiele kursów, pasjonuje się językiem włoskim i planuje rozpocząć naukę języka 

na kursie przygotowującym do egzaminu CELI4 na poziomie C1. Egzamin odbędzie się w 

czerwcu 2023 roku. Wyrażenie zgody jest uzasadnione potrzebą wynikającą z organizacji 

pracy szkoły oraz brakiem możliwości zatrudnienia na ww. stanowisku nauczyciela 

spełniającego wymagania kwalifikacyjne. Radny stwierdził, że nie podoba mu się takie 

zachowanie, gdzie w maju dyrektor wie, że ma nauczyciela, a w sierpniu dopiero prosi 

kuratorium o warunkowe dopuszczenie nauczyciela, bo w między czasie zdążył okłamać, że 

ma i nikogo nie znalazł do pracy. Zdaniem radnego tak nie należy postępować. Radny 

zapytał, kto opłaca kurs przygotowujący panią nauczyciel, czy sama zainteresowana czy może 

środki pochodzą z funduszu dofinansowania rozwoju nauczycieli.  

  Druga sprawa, która bulwersuje radnego to fakt, że pan dyrektor wskazał, że 

zaproponowano pani, która uczy języka niemieckiego podjęcie studiów podyplomowych, 

najkorzystniejszym kierunkiem wydawał się język polski. Na dzień dzisiejszy nauczyciel 

poinformował, że takie studia podjął. Dyrektor trzy razy odmówił tej nauczycielce 

dofinansowania do tychże studiów i odmówił jej odbycia praktyk w swojej szkole. Radnego 

zaczyna zastanawiać, czemu służy takie działanie. Znowu doprowadzi to do niepotrzebnego 

konfliktu zdaniem radnego, a takie problemy powinno rozwiązywać się na drodze dialogu.  

  Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz odniosła się do początkowej wypowiedzi radnego 

i stwierdziła, że sama niektórym ufa a niektórym nie. Wyjaśniając kwestie kadrowe w szkole 

Wicestarosta poinformowała, że pani ucząca języka włoskiego w Zespole Szkół nr 2 

ukończyła jakąś cześć rocznego kursu, w czerwcu miało przyjść zaświadczenie 

potwierdzające uzyskanie certyfikatu, natomiast szkołą prowadząca zajęcia nie przesłała tego 

zaświadczenia w terminie uznając że przyślą we wrześniu. Stąd była konieczność  

wystąpienia do kuratora oświaty o zgodę na nauczanie. Jeżeli chodzi o panią od języka 

niemieckiego to sytuacja wyglądała w ten sposób, że żaden z nauczycieli nie wyraził zgody 

na to, by pani odbywała u niego praktyki. Dyrektor nie może narzucić nauczycielowi 

praktykanta na lekcji bez jego zgody.  

  Radny Maciej Sulgan dodał, że posługuje się jedynie dokumentami, jakie uzyskał  

w odpowiedzi na zgłoszoną interpelację, nie ma innej wiedzy, nie wiedział o braku 

certyfikatu. W piśmie jest zapis: „planuje rozpocząć naukę języka na kursie przygotowującym 

do egzaminu CELI4 na poziomie C1. Egzamin odbędzie się w czerwcu 2023 roku”.  

   

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2022-2036 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Czyżak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LIII/403/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2022-2036. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (17 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, 

Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (5 głosów) 

Andrzej Czyżak, Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 
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/uchwała Nr LIII/403/2022 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Czyżak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LIII/404/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (18 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, 

Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (4 głosy) 

Andrzej Czyżak, Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Jacek Walczak,  

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr LIII/404/2022 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy, 

za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw w 

szkołach i placówkach oświatowych dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Sieradzki. 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Czyżak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LIII/405/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, w tym z tytułu 

sprawowania funkcji wychowawcy klasy, za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw w szkołach i placówkach oświatowych dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Sieradzki. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr LIII/405/2022 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Sieradzkiego za rok szkolny 2021/2022”. 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Czyżak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LIII/406/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku w 

sprawie przyjęcia „Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Sieradzkiego za 

rok szkolny 2021/2022”. 

 W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr LIII/406/2022 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

14. Podjęcie uchwały sprawie uchwalenia na rok 2023 - Programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Czyżak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LIII/407/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku w 

sprawie uchwalenia na rok 2023 - Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 Głos zabrał radny Jacek Walczak,. Poinformował, że radni Klubu Ziemia Sieradzka 

wstrzymają się od głosu w tym punkcie, ponieważ od kilku lat wnioskują o zwiększenie 

środków na wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i nic się nie zmieniło w tej 

kwestii. Radni nie są przeciwni temu projektowi uchwały, ale są zniesmaczeni brakiem 

zmian. 

 W związku z brakiem innych uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk 

przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod 

głosowanie: 

 ZA (17 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, 

Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (5 głosów) 

Andrzej Czyżak, Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr LIII/407/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 
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15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

z Gminą Burzenin umowy dotacji przy realizacji zadania: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1705E Złoczew – Burzenin na odcinku drogi od km 12+300 do km 

17+545”. 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Czyżak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LIII/408/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku  

zmieniającego uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Burzenin umowy 

dotacji przy realizacji zadania: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew – Burzenin 

na odcinku drogi od km 12+300 do km 17+545”. 

 W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr LIII/408/2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Sieradzkiego na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na wyznaczonych 

parkingach strzeżonych w roku 2023 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Czyżak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LIII/409/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku  

w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu Sieradzkiego na koszt 

właściciela i przechowywanie tych pojazdów na wyznaczonych parkingach strzeżonych  

w roku 2023. 

 W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr LIII/409/2022 stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działanie 

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Sieradzu. 
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 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Czyżak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LIII/410/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku  

w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działanie Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Sieradzu. 

 Radny Jacek Walczak zwrócił się o przybliżenie informacji, z jakich przyczyn 

przesuwany jest termin rozpatrzenia skargi.  

 Radny Grzegorz Wardęga, jako Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował, iż skarga była przedmiotem posiedzenia Komisji, jednak została podjęta 

decyzja by zarząd również wypowiedział się w sprawie, stąd powyższe przedłużenie 

protokołu.  

 W związku z brakiem innych uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk 

przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod 

głosowanie: 

 ZA (19 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof 

Żubrowski 

 PRZECIW (3 głosy) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr LIII/410/2022 stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

18. Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego  

i przedmiotu działania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Andrzej Czyżak odczytał treść projektu 

uchwały Nr LIII/411/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego i przedmiotu działania Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

 W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr LIII/411/2022 stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

20. Sprawy różne. 
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  Radny Konrad Wilczyński złożył wniosek do zarządcy drogi o uzupełnienie znaku 

na ulicy Alei Grunwaldzkiej w Sieradzu znakiem informującym o tonażu. Radny podkreślił, 

że brakuje znaku informującego o tonażu na wysokości Galerii Sieradzkiej, jadący na 

wprost nie mają możliwości wjazdu na ul. Broniewskiego o podwyższonym tonażu. Ta sama 

sytuacja jest jadąc z drogi wojewódzkiej od strony stacji paliw Orlen. 

Radny Konrad Wilczyński złożył wniosek do zarządcy drogi, aby uzupełnić znak na 

ulicy Nenckiego w Sieradzu. Brak jest informacji o pierwszeństwie przejazdu przy 

skrzyżowaniu z drogą w kierunku sklepu Leroy Merlin. 

 Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior zaprosił wszystkich zebranych do wzięcia udziału 

w obchodach Narodowego Święta Niepodległości w dniu 11 listopada 2022 roku, jakie są 

zaplanowane w Sieradzu.  

 

21. Zamknięcie LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Wiceprzewodniczący Rady Jan 

Kołodziejczyk o godz. 15
20 

zamknął obrady LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
 

 

 

 

Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu Sieradzkiego 

 

/-/Jan Kołodziejczyk 

 

Protokołowała: 

Joanna Kołodziejczyk 

 

 

 

Załączniki: 

 

1. Stanowisko Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie kolei dużych prędkości.  

2. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie 

od LII do LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych przez pracowników starostwa, 

kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych. 

4. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych radnych Rady Powiatu 

Sieradzkiego i radnych Rady Powiatu Sieradzkiego. 

5. Stanowisko Zarządów Platformy Obywatelskiej i Nowej Lewicy Powiatu Sieradzkiego  

w sprawie nieprawidłowości i nadużyć w przeprowadzeniu konsultacji społecznych 

odnośnie przebiegu linii Kolei Dużych Prędkości w Powiecie Sieradzkim.  

6. Uchwała Nr LIII/403/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2022-

2036. 

7. Uchwała Nr LIII/404/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 

8. Uchwała Nr LIII/405/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego,  

w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy, za warunki pracy, za godziny 
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ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw w szkołach i placówkach oświatowych 

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Sieradzki. 

9. Uchwała Nr LIII/406/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku 

w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Sieradzkiego za rok szkolny 2021/2022”. 

10. Uchwała Nr LIII/407/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku  

sprawie uchwalenia na rok 2023 - Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

11. Uchwała Nr LIII/408/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Burzenin umowy 

dotacji przy realizacji zadania: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew – 

Burzenin na odcinku drogi od km 12+300 do km 17+545”. 

12. Uchwała Nr LIII/409/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku  

w sprawie opłat za usuwanie pojazdów z dróg na terenie Powiatu Sieradzkiego na koszt 

właściciela i przechowywanie tych pojazdów na wyznaczonych parkingach strzeżonych 

w roku 2023. 

13. Uchwała Nr LIII/410/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku 

w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skargi na działanie Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Sieradzu. 

14. Uchwała Nr LIII/411/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 października 2022 roku 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie składu osobowego i przedmiotu działania Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

 


